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Namens de fractie: VVD, Henk Lonink

Onderwerp: Japanse duizendknoop

Aanleiding
Op verschillende plekken in Leusden komt de Japanse duizendknoop voor, onder andere 
aan de Treekerweg en het Molenhoekje.
De Japanse duizendknoop is een zeer invasieve soort die zelfs asfalt en beton serieus kan 
beschadigen als ze niet op de juiste wijze bestreden wordt, beschadigingen die op hun beurt 
zorgen voor hoge herstelkosten.

Uit eerder ambtelijk contact via de wethouder is de VVD gebleken dat de aanpak in Leusden 
bestaat uit twee keer per jaar maaien en monitoren. Uit ervaringen in Amersfoort en elders in 
het land blijkt dat een dergelijke aanpak absoluut onvoldoende is om verdere uitbreiding van 
het verspreidingsgebied en grote schade te voorkomen.

Vraag 1. 
Heeft de gemeente in kaart waar en in welke mate de duizendknoop voorkomt?

Vraag 2.
Welke urgentie en prioriteit geeft de gemeente aan bestrijding en voorkoming van de 
duizendknoop?

Vraag 3.
Heeft de gemeente kennis en ervaring uit andere gemeenten en bijvoorbeeld de Universiteit 
van Wageningen meegenomen bij het bepalen van de aanpak?

Vraag 4.
Zijn er andere methoden van bestrijding overwogen, en zo ja waarom worden die niet 
toegepast?

Vraag 5.
De VVD-fractie verneemt graag van het college hoe tot deze aanpak is gekomen, en waarom 
dit afdoende/voldoende zou zijn. 
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